
 

 

P R O T O K O L L 

 

  

LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 12- 2022/2023 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

 
Dato:   Onsdag 23. august 2023 

 
Sted:   Team møte 

 
Tid:    kl. 20.30-22.00 

 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Yngve Thorsen (nestleder) 
                                          Tone Haugen Ramstad, Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og  
    Bjørg Sissel Kvannli.   

 
Administrasjonen: Espen Bjervig og Brit Baldishol  
  

Saksnr.  Sak  

71/12 
2022/2023 

 
Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agenda 23. august 2023  
  

72/12 
2022/2023 

 
Behandle og komme med uttalelse på innstilling fra «utvalget for funksjonstid, valgordninger  
og kompensasjon» 
 
Alpinkomiteen har kommet med en skriftlig uttalelse på saken, som LK har fått oversendt. 
Konklusjonen fra alpinkomiteen:  
 
Vår erfaring er at det kan være vanskelig å finne kandidater til grenkomiteen, særlig dersom det 
stilles krav til kjønn på en leder, og da er heller ikke gren-demokratiet ivaretatt. Det er nok lettere å 
rekruttere fra begge kjønn til de «fritt» valgte medlemmene i skistyret. Valg i fagmøtene må derfor, 
som nå, holdes før valget til skistyret, og med mulighet for sentral valgkomite til å endre innstilling 
om endringer skjer i fagmøtene. Når det gjelder funksjonstidsavgrensning støtter vi utvalgets 
vurdering og konklusjon.  
 
Angående modell for fastsettelse av kompensasjon til tillitsvalgte i skistyret, komiteer og utvalg, er vi 
enig at man ikke skal vedta sin egen kompensasjon. Vår erfaring er at dagens modell fungerer bra, og 
med åpenhet om hva som gjelder. Vi er noe usikker på at dette flyttes til valgkomite og fagmøte, da 
det vil kunne bli uforutsigbart for kandidater som vurdere å stille til valg, om hva som gjelder og om 
det er mulig å ta på seg et slikt verv om forutsetningen endres underveis. Samtidig må det holdes på 
et nivå som ikke belaster økonomien og går utover aktiviteten 



 
Vedtak: 
LK stiller seg bak forslaget fra alpint. 
  

73/12 
2022/2023 

 
Behandle revidert rennreglement 
 
Langrennskomiteen er har lest gjennom forslag på revidert rennreglement som er utarbeidet av 
Torbjørn Broks Pettersen, Asgeir Moberg og Erik Husby, og mener gruppen har gjort en god og 
grundig jobb i revideringen. 
 
Vedtak:  
LK godkjenner forslaget fra gruppen som har jobbet med revidert rennreglement i langrenn 
 
  

74/12 
2022/2023 

 
Planlegge gjennomføring og agenda for høstmøte 
 
Digitalt møte 25. september på teams. 
 
Fysisk høstmøte: 
Fredag 13 oktober 17:00 – 19:00 
Lørdag 14. Oktober 09:00 – 17:00 
 
I tillegg til gjennomgang av lagstruktur er bredde og rekruttering prioriterte områder på høstmøte. 
Kretsene ble utfordret på å komme med positive trekk og negative trekk i kretsen 
Punkter å fokusere på:  
Rekruttering 
Kostnadsreduserende tiltak 
Styrke frivillighet og dugnadsånd 
Bærekraft og verdiskapning 
Involvere og engasjere ungdom 
 
Vedtak:  
 
Det ble vedtatt digitalt informasjonsmøte den 25. september. 
Administrasjonen får fullmakt til å finne fornuftige økonomiske løsninger for å gjennomføre 
Høstmøte fysisk. Agenda på fysisk høstmøte tas på nest LK møte. 
 

75/12 
2022/2023 

 
Rapport fra arbeidsgruppen som gjennomgår lagstruktur 
 
Per Morten rapporterte fra diskusjonene i arbeidsgruppa. 
Det er gjort en stor jobb fra arbeidsgruppa, og selv om tilsvarende sak ble diskutert i 2018, er det 
jobbet grundigere med denne prosessen i denne omgangen, og det legger fram et grundig 
kunnskapsgrunnlag for fagmøtet. 
Fagmøtet fatter ikke en beslutning om struktur, det er det LK som gjør, men det vil komme en 
anbefaling fra fagmøtet.  
 
Vedtak:  
 
LK tok informasjonen til orientering. 
 

76/12 
2022/2023 

 
Rapport fra administrasjonen 
 



Interessen for langrenn som et tema. 
Blink: 340000 TV seere 
Toppidrettsveka: mellom 150000 – 280000 TV seere  
 
Vedtak: 
 
Vi må jobbe for å få fram interessen for langrenn 
 

77/12 
2022/2023 

 
Økonomirapport: 
 
Revidert budsjett prognose på hele 2023: 
- inntekter 1 mil over revidert budsjett  
- kostnad 3,6 mil over budsjett 
Revidert budsjett – resultat 3.6 mil i minus. 
I hovedsak dreier kostnader over budsjett seg om penger som ble brukt i forbindelse med Junior VM, 
VM og WC. Mye med bakgrunn i valutakurser som har løpt løpsk. 
I prognosen ligger kun faktiske inntekter  
Tiltak for å redusere underskuddet. 
I langrenn har vi redusert med 4 årsverk, kuttet 8 landslagsplasser 
Langrenn har kuttet driftskostnader på ca 10 mil i 2023.  
Langrenn hadde ved inngangen til 2023 en EK på ca 5 mil. 
Det jobbes med flere sponsorer for å øke inntektssiden. 
 
Vedtak: 
 
LK tok informasjonen til orientering. 
 

78/12 
2022/2023 

 
Møteplan for resten av 2023 
 
Vedtak: 
 
20- – 21. september – Styrseminar (møte på Ullevål) 
25, september – Digitalt møte med kretsene 
13. – 14. oktober – Høstmøte (NIF Ullevål) 
17. – 19. November - Beitostølen  
 

 


